
Hej Peter                                                                                                              2022-03-09     

Ser godt ud med indtegnede adgange for barnevogne mv.

Ja - jeg tænker at afvandingsproblematikken er knyttet til arbejdet med opmåling af 

rotunderne - men lad os afklare på mødet med Thomas

BH

Carsten

Hej                                                                                                                          2022-03-09

Til mødet torsdag har jeg lavet en lille billedfil med indtegnede røde klatter, hvor jeg syntes 

der skal laves adgang for barnevogne, kørestole m.m. Den er indsat, så I kan se, om I kan gå 

ind for det?

Har vi nyt om skolen?

Har vi bestemt om og hvor der skal laves flere regnvandsbrønde i rotunderne, og har det 

noget med landmåleren at gøre?

Mange hilsener Peter
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